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Interpellatie

Agenda nr. 14/1 Interpellatie in verband met asbestinventaris provinciale 
scholen, ingediend door Jan Claessen (Vlaams Belang).

Nog steeds is in vrijwel alle Vlaamse schoolgebouwen asbest in de bouwmaterialen 
aanwezig.
Dit blijkt een recent onderzoek van de Openbare Vlaamse Afvalmaatschappij 
(OVAM).
Vooral schoolgebouwen gebouwd voor 1994 is mogelijk asbest terug te vinden in de 
toen gebruikte materialen.
Slapende asbest is uiteraard niet altijd even schadelijk.
Het gaat natuurlijk om de concentratie en de intensiteit van de blootstelling.
Vaak kan een gespecialiseerde firma met een kleine ingreep het asbestprobleem 
oplossen.
Tegen 2040 zou alle asbest in heel Vlaanderen moeten verwijderd zijn.
Zeker nu uit nieuw onderzoek blijkt dat actieve asbest nog gevaarlijker is dan 
gedacht.
Ondertussen gaan onze scholieren bijna dagelijks naar deze schoolgebouwen.

Graag had ik vernomen –met volgende vragen - hoe asbestvrij onze provinciale 
schoolgebouwen zijn:
-Hoeveel en welke provinciale schoolgebouwen zijn gebouwd voor 1994?
-Heeft de provincie van deze schoolgebouwen mogelijke asbestgevoelige 
bouwmaterialen in kaart gebracht?
-Zo ja, graag specifiek -een schriftelijk te bezorgen- oplijsting in welke scholen en 
in welke materialen asbest werd aangetroffen?
- Heeft de provincie Antwerpen -op korte termijn- een asbestafbouwplan voor deze 
schoolgebouwen?
- Tot slot, moet onze schoolgaande jeugd zich zorgen maken over de aanwezigheid 
van schadelijke stoffen in hun schoolgebouw?


